
Commissie Economie 8 mei 2020
Vragen Antwoorden
Bij 3.3. Vragen over onderwerpen die niet op de agenda staan

SGP, Hans Rottier

De Coronacrisis heeft inmiddels 2 maanden enorme impact.  Naast de 
gezondheidsimpact is er ook een economische kant die niet zonder 
gevolgen blijft.  In uw brief van 21 april geeft u aan 2 miljoen opgenomen te 
hebben in de investeringsagenda en in de voorjaarsnota te informeren over 
de concrete invulling van de maatregelen die we willen treffen.  De SGP 
fractie heeft begrip dat in crisis maatregelen genomen worden.

De SGP fractie heeft de volgende vragen.
1) Hoeveel is er momenteel uitgegeven met betrekking tot het 

genoemde bedrag. Volgens de brief is per direct 655.500 euro ter 
beschikking gesteld. 

2) De voorjaarsnota staat ter behandeling 29 mei.  Door de snelheid 
en impact kan het ‘mosterd na de maaltijd’ zijn.  Op welke manier 
wordt PS geïnformeerd over de uitgaven van het resterende bedrag 
a 1.334.500 euro voor de behandeling van de zomernota waar er 
normaliter bij dergelijke bedragen een PS besluit er grondslag ligt. 

3) Volgens de brief is nog geen dekking gevonden voor deze 2 mln en 
in de voorjaarsnota wordt aangegeven dat deze verwacht word te 
kunnen dekken uit de ‘overprogrammering’.  Deze 2 mln aan 
‘ruimte’ ontstaat direct door uitstel van lopende zaken in verband 
met Corona ?

4) Hoe wordt bepaald of aanvullende financiële noodmaatregelen uit 
de algemene reserve noodzakelijk zijn en hoe wordt PS hiervan 
tijdig geïnformeerd.

5) Hoe wordt een dubbeling in regelingen voorkomen tussen Rijk, 
provincie en gemeenten. 



CU, Adrie Kodde

- Bij dit agenda punt wil ik een paar vragen stellen: Door het kabinet is snel 
een aantal maatregelen genomen om ondernemingen die door de 
gevolgen van de Corona crisis worden getroffen hulp te bieden. Ook de 
Provincie Zeeland heeft €2miljoen gereserveerd voor hulp aan 
ondernemers. 

- Is er volgens gedeputeerde voldoende aandacht bij de landsregering voor 
de recreatie sector, die in Zeeland extra is vertegenwoordigd en die meer 
en langer dan andere sectoren wordt getroffen door de gevolgen van de 
Corona crisis? 

- Is er daarbij ook voldoende aandacht voor ondernemers waar recreatie 
niet de hoofd activiteit is maar wel de broodnodige aanvulling gaf op het 
inkomen, denk daarbij aan boerenbedrijven met een minicamping of 
B&B, of supermarkten in toeristische gebieden die zwaar worden 
getroffen terwijl de sector geen steun krijgt.

- Zijn omvang en looptijd van de overheidsmaatregelen volgens de 
gedeputeerde voldoende om deze ondernemingen een overlevingskans 
te geven?

- De twee miljoen die de Provincie heeft gereserveerd is niet bedoeld voor 
inkomenssteun, dat is een zaak van het Rijk en daarvoor zijn onze 
reserves ook te laag. Hoe worden die middelen nu besteed? Ik zie 
vouchers voor financieel advies, een SOS coachings regeling met 
Dockwize, COL leningen, uitwisseling van personeel tussen sectoren, hulp 
bij digitalisering en vragenloket. Wie bepaald hoeveel waar aan 
uitgegeven wordt? Nog een vraag: kijkend naar de behoeften die kenbaar 
gemaakt worden bij het loket, wat zijn dan nog nieuwe ideeën voor 
support? Of dekt het huidige instrumentarium alles af?

- Nu deze maatregelen langer gaan duren dan gehoopt ziet gedeputeerde 
een noodzaak om de 2 miljoen die is gereserveerd voor Corona hulp, te 
verhogen, en zo ja is daar ruimte voor en kan Provinciale Staten hierover 
een voorstel verwachten?



- Er zijn ideeën in de media verschenen om horeca de ruimte te bieden 
voor de 1,5m economie in de publieke ruimte bijv. Abdijplein. Is de 
Provincie betrokken bij de uitwerking hiervan? Hoe beziet men deze 
mogelijkheid?

50 Plus, George Lernout

Van diverse ondernemers heb ik opmerkingen ontvangen die erg nadelig 
zijn voor de bedrijfsvoering, telkens opnieuw worden medewerkers aan de 
grens terug gestuurd ondanks dat ze met de juiste opdracht worden 
uitgestuurd. Dit wordt veroorzaakt doordat er erg willekeurig wordt 
opgetreden door de Belgische overheid, de toepassing van regels kan per 
uur veranderen. Soms worden medewerkers doorgelaten en bij terugkeer 
staat er weer een anders die bepaald dat dit een niet noodzakelijke 
verplaatsing is en worden bedreigingen geuit met bekeuringen etc. Kan GS 
aandringen op duidelijke en eenduidige regels en de toepassing daarvan bij 
de Belgische overheid.


